

# Skolebestyrelsesmøde Fårvang Skole

<p><b>Den 17. maj 2021</b> Kl. 18.30 – 21.00 <b>Ordstyrer:</b> Michael <b>Fraværende:</b> Mikkel <b>Afbud:</b> Christian</p>	<p><b>Vi forventer, at mødet kan afholdes på skolen, med afstand og håndsprit.</b></p>
<p><b>Pkt. 1</b> Godkendelse af dagsorden Punkter til evt.</p>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Dagsorden er godkendt</li><li>• Evt. bus og kage</li></ul>
<p><b>Pkt. 2</b> Corona- genåbning – retningslinjer 9. klasses afslutning</p>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Retningslinjer med afstand, test 1x uge grundet manglende kapacitet</li><li>• Skemaperioder indtil sommerferien er lavet</li><li>• Forældremøder i forhold til kommende årgange er ikke afholdt grundet coronarestriktioner.</li><li>• 9.kl. afslutning<ul style="list-style-type: none"><li>○ Klassevis med forskelligt socialt indhold</li><li>○ Dimission i hallen, adskilt</li></ul></li></ul>
<p><b>Pkt. 3</b> Proces om revidering af værdigrundlag Martin Søland Klausen fra VIA deltager og leder igennem processen.</p>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Begyndende proces fra værdier til værdigrundlag til ordensregler</li><li>• Punktet viderebehandles på næstkommende SB-møde</li></ul>
<p><b>Pkt. 4</b> Fællesmøde Gjern og Sorring – forpligtende samarbejde</p> <p>Link til værdigrundlag: <a href="https://faarvangskole.aula.dk/vores-skole/vaerdigrundlag-og-paedagogik">https://faarvangskole.aula.dk/vores-skole/vaerdigrundlag-og-paedagogik</a></p> <p>Link til forpligtende samarbejde: <a href="https://skolestyrelse.silkeborg.dk/Bilag/2-Skolestruktur/04-Forpligtende-samarbejder">https://skolestyrelse.silkeborg.dk/Bilag/2-Skolestruktur/04-Forpligtende-samarbejder</a></p>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Der afholdes møde 7. juni med Sorring og Gjern med skoleledere og SB-formænd.</li><li>• SB vil gerne fortsætte samarbejdet som før Corona</li></ul>
<p><b>Pkt. 5</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Formanden</b></li><li>• <b>Lærerne</b></li><li>• <b>Ledelsen</b></li><li>• <b>Elevrådet</b></li></ul>	<p><b>Formanden</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Der har været afholdt dialogmøde <a href="file:///C:/Users/micha/OneDrive/Billeder/Mine%20billeder/210427_Dialogforum_Skole_plenumnoter.pdf">file:///C:/Users/micha/OneDrive/Billeder/Mine%20billeder/210427_Dialogforum_Skole_plenumnoter.pdf</a></li></ul> <p><b>Lærerne</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Der er valgfag i de næste uger for 7. og 8.kl. klassevis</li></ul> <p><b>Ledelsen</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Stor opbakning til kommende 7. klasser. 3 spor.</li><li>• Trivselsmidler; Puljer til trivsel og faglig støtte</li><li>• Der er brugt midler til indkøb af stole og borde</li><li>• Vi har haft indbrud</li><li>• Der har været afholdt møde i madudvalget<ul style="list-style-type: none"><li>○ Der laves et spørgeskema (behov)</li><li>○ Der bestilles breaktime-automat fra Arla</li></ul></li></ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Samarbejdet med skolemad.nu ophører</li> </ul> <p><b>Elevrådet</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vil gerne, at der er mulighed for, at alle elever, der vil, kan blive testet.</li> <li>• Der har ikke været afholdt møder grundet Corona</li> </ul>
<b>Pkt. 6</b> (20:30-20:40) Evt.	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Bus - der har været problemer med udeblevne busser. Der burde gives besked til forældrene, det gør der ikke nu.</li> <li>• Lene tager kage med</li> </ul>
<b>Pkt. 7</b> (20:40-20:50) Godkendelse af referat	Referatet er godkendt.

**HUSK sommerafslutning med mad og diverse.**

<p><b>Huskeliste:</b></p> <p><b>Kommende tema:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- SFO/klub</li> <li>- Værdigrundlag</li> <li>- Undervisningselementer - invitation af undervisere.</li> </ul>	<p><b>Kommende skolebestyrelsesmøder:</b></p> <p>10/6</p>
---	---